



*Piles of Turf - Copyright: Noël O'Callaghan*

### **Súil Síar: Two generations paint the West of Ireland**

Diarmuid Ó Ceallacháin and Noël O'Callaghan

This exhibition features paintings made in the West of Ireland by artists, father and daughter, Diarmuid Ó Ceallacháin (1915 – 1993) and Noël O'Callaghan. The works in the show are in oil and watercolour and span a period of 80 years (1935 - 2015) and chart the changing and unchanging aspects of this part of the world. The exhibition will be opened on 26th Feb at 18.30 by Sean Kissane, Curator of Exhibitions at the Irish Museum of Modern Art and noted writer on modern and contemporary art, with a talk on the history and politics of Irish Landscape Painting.

[www.diarmuidoceallachain.com](http://www.diarmuidoceallachain.com)

[www.noel-o-callaghan.com](http://www.noel-o-callaghan.com)

To RSVP, please send an email by 23 February to the RSVP address listed on <https://www.dfa.ie/irish-embassy/germany/contact-us/>.



*Dawn Light – Copyright: Diarmuid Ó Ceallacháin*

### **Súil Síar: Zwei Generationen malen den Westen Irlands**

Diarmuid Ó Ceallacháin und Noël O'Callaghan

Die Ausstellung umfasst Gemälde, die von den beiden Künstlern, Diarmuid Ó Ceallacháin (1915 – 1993) und Noël O'Callaghan, Vater und Tochter, im Westen Irlands angefertigt wurden. Es handelt sich um Öl- und Aquarellgemälde, die eine Zeitspanne von 80 Jahren (1935-2015) abbilden und die veränderlichen und unveränderlichen Aspekte dieses Teils der Welt graphisch darstellen. Die Ausstellung wird am 26. Februar um 18:30 Uhr von Sean Kissane eröffnet, Kurator von Ausstellungen im Irish Museum of Modern Art und bekannter Autor für moderne und zeitgenössische Kunst, beginnend mit einer Diskussion über die Geschichte und Politik der Irischen Landschaftsmalerei.

[www.diarmuidoceallachain.com](http://www.diarmuidoceallachain.com)

[www.noel-o-callaghan.com](http://www.noel-o-callaghan.com)

Um sich anzumelden, senden Sie bitte bis zum 23. Februar 2015 eine E-Mail an die hier genannte

RSVP-Adresse <https://www.dfa.ie/irish-embassy/germany/contact-us/>.